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Geachte leden van deJcomnnièsle Samenleven, 

Namens de speeltuinverenigingen van Haarlem Effect wil ik graag van 
de inspraakmogelijkheid voor de programmabegroting 2015 / 2018 
gebruik maken. 

Via Frank Visser van de Christen Unie zijn wij getipt dat er op bladzijde 
200 / 201 onder de kop Haarlem Effect een vreemde passage over het 
speeltuinwerk is opgenomen. 

Namelijk: 
Gezien de vereiste van de gemeente om nieuwe functies in het sociale 
domein in plaats van oude functies uit te oefenen, komt de functie van 
onderhoud, beheer van de speeltuinen zodanig in de knel dat deze functie 
aan de speeltuinen zelf met ondersteuning van een derde organisatie — die 
op grotere schaal met meer efficiency kan werken, worden overgedragen. 
Haarlem Effect zal voor wat betreft de peuterspeelzalen dan huurder 
worden. 

Hieruit maken wij op dat: 
1) De gemeente Haarlem Effect niet meer ziet als de organisatie die 
speeltuinen moet beheren en men zoekt naar alternatieve 
mogelijkheden. 
2) Haarlem Effect onderhuurder wordt van de speeltuinvereniging zijnde 
hoofdhuurder van het gebouw. 

Dit begrotingsvoorstel is in de aandacht van de speeltuinverenigingen 
ontsnapt, anders gezegd men heeft ons nooit gewezen op dergelijke 
passage. U begrijpt dat wij als hoeders van de buurt graag op de hoogte 
zijn van veranderingen die betrekking hebben op de buurt en in het 
bijzonder van de speeltuin. Ik kan u hier melden dat wij als 
speeltuinverenigingen volledig verrast zijn door de uitspraken van 
Haarlem Effect die suggereren dat het beheer van de speeltuinen niet 
meer gedaan zal worden door Haarlem Effect maar dat dit gedaan gaat 
worden door SRO. In het kader van Eigen Kracht, de buurt organiseert 
zichzelf met hulp van de gemeente zijn wij bereidt met de gemeente mee 
te denken over efficiënte en meer betrokken exploitatie van de 
speeltuinen. De voorwaarden hiervoor zullen besproken moeten worden. 
Maar laat het volgende duidelijk zijn, de speeltuingebouwen zijn er 
neergezet, de naam zegt het al, voor de speeltuinverenigingen. De 
meeste speeltuinverenigingen hebben capabele bestuursleden die goed 
weten hoe exploitaties functioneren. Daarvoor hebben wij geen externe 
organisatie nodig maar wel het geld. Achterstallig onderhoud is een grote 



zorg binnen het speeltuinwezen van Haarlem. De continuïteit van 
bestuur en kwaliteit is een voortdurend aandachtspunt. Maar deze is niet 
groter of kleiner bij mensen die werken bij professionele organisaties. 
Wij willen graag met de gemeente om te tafel om te kijken naar de 
mogelijkheden. Maar wanneer u deze organisatie verandering zonder de 
besturen wilt doorvoeren bent u het draagvlak in de wijk kwijt. 

Het verdient niet de schoonheidsprijs dat er al breed 'gelekt' wordt door 
instanties terwijl de mensen waar het om gaat niet betrokken of 
geïnformeerd zijn. Maar dat hoef ik u niet uit te leggen. 

In onze ogen hoort de gemeente eerst met de speeltuinbesturen over 
haar nieuwe visie op het speeltuinwerk van gedachte te wisselen, 
waarbij de vraag centraal hoort te staan welke taken de 
speeltuinbesturen zelf kunnen en willen uitvoeren. 

Voorstel: 

De begroting op deze punten niet goedkeuren zolang er geen 
afstemming met speeltuinverenigingen heeft plaatsgevonden. 

Met vriendelijke groet, 

Namens speeltuinverenigingen Jeugdland, het Paradijsje, Overveen en 
Floragaarde. 

Paul Schouten. 


